



福建中學

FUKIEN SECONDARY SCHOOL

九龍觀塘振華道 83 號 83, Chun Wah Road, Kwun Tong, Kowloon
電話 TEL : 25781745 傳真 FAX : 25120659 網址 : <http://www.fms.edu.hk>

尊敬的校長：

誠邀參加「2018-2019 年度開放日」

本校於 1951 年創立，歷史悠久，校風純樸，辦學成績卓越。本校向來重視學生的語言能力發展，於 2000 年開設「英文班」，落實「兩文三語」政策。2013/14 年度開始，本校初中所有班級皆以英語授課。另外，本校各級的中國語文及中國歷史均以普通話授課。

此外，本校學生在「香港中學文憑試」亦取得良好成績，整體及格率(達 2 級或以上)及優良率(達 4 級或以上)均高於全港水平，其中優良率更超過 50%，並有很多學生考獲 5** 級或 5* 級，其中 2013 年畢業的林浩東同學、2014 年畢業的黎蘊瑩同學和李健禧同學，以及 2016 年畢業的劉牧南同學和林敏婷同學，均取得 6 科 5** 或 5* 以上佳績，獲香港大學或香港中文大學醫學院取錄。在 2018 年本校共有 175 名中六畢業生中，共有 108 人 (62%) 通過大學聯招辦法(JUPAS)榮獲香港各院校大學學位課程取錄，包括香港大學 13 名，香港中文大學 18 名，香港科技大學 14 名；此外，林靜藍同學榮獲香港中文大學醫學院內外全科醫學士學位課程取錄，郭安琪同學榮獲香港大學法律學院法學士學位課程取錄。與此同時，本校中五學生鍾環瑢在 2018 年國際高級程度考試 (IAL) 勇奪 3 科 A* 佳績，並以 16 歲之齡跳級榮獲世界知名的倫敦大學學院 (University College London) 醫學院取錄。

為了展現學生在各方面的成就及學校的最新發展情況，本校擬於 2018 年 12 月 1 日 (星期六) 10:00am - 5:00pm 舉行開放日，內容豐富，包括中一入學簡介會 (2:00pm - 3:30pm)、第十四屆科技創意比賽、第二屆綠色創新比賽、學生表演、學科展示、學生作品展覽、專用室開放、幸運大抽獎、攤位遊戲及校園導賞等。

現誠邀 貴校老師、學生及家長蒞臨參與我校的開放日，並隨函送上開放日「A3 海報」2 張、「A4 海報」5 張及「VIP 入場券」15 張，煩請安排把海報張貼在 貴校的校園 (A3) 及六年級的課室壁報版 (A4)，並將 VIP 入場券交予有興趣的師生。勞駕之處，不勝感激！若需要更多的「VIP 入場券」，請致電 2578 1745 聯絡校務處葉小姐索取。

順祝

身體健康、工作愉快！

福建中學

吳宏基校長

二零一八年十一月十二日



福建中學

FUKIEN SECONDARY SCHOOL

九龍觀塘振華道 83 號 83, Chun Wah Road, Kwun Tong, Kowloon
電話 TEL : 25781745 傳真 FAX : 25120659 網址 : <http://www.fms.edu.hk>

12th November 2018

Dear Principal,

Invitation to 2018-2019 Open Day

Fukien Secondary School, founded in 1951, is a renowned school with a long history. Our school pioneered 'One School Two Streams' to fully actualize the "Bi-literate and Tri-lingual Language Policy" in 2000. Since then, the EMI (English as the Medium of Instruction) stream has been in operation. Starting from 2013/14, all junior secondary classes (S1 - S3) have adopted English as the medium of instruction. Putonghua is used as the medium of instruction in Chinese Language and Chinese History for all levels.

Our students have achieved very good results in the HKDSE as well. The rates of attaining Level 2 (pass rate) or above and Level 4 (credit rate) or above have been higher than those of Hong Kong schools. The credit rates have been over 50%. Many of our S6 students have achieved distinguished results. The graduate of 2013, LAM Ho Tung, the graduates of 2014, LAI Wan Ying and LI Kin Hei as well as the graduates of 2016, LIU Munan and LAM Man Ting achieved Level 5** or Level 5* in six subjects in the HKDSE and were admitted to the undergraduate programme offered by the School of Medicine of HKU or CUHK. In 2018, there were 108 out of 174 or 62% S6 graduates admitted to the undergraduate programmes offered by Hong Kong tertiary institutions through the Joint University Programmes Admission System (JUPAS). 45 of them were admitted to the undergraduate programmes of the University of Hong Kong (13 students), the Chinese University of Hong Kong (18 students) as well as the Hong Kong University of Science and Technology (14 students). LAM Jinn Laan was admitted to the undergraduate programme offered by the School of Medicine of CUHK whereas KWOK On Ki was admitted to the undergraduate programme of the Faculty of Law offered by HKU. In addition, our S.5 student Michael CHUNG achieved 3A* in the International Advanced Levels (IAL) Exam and has been admitted by University College London (UCL) to study Biomedicine.

To showcase the achievements of our students and our all-round school development, the School Anniversary Open Day has been scheduled to take place from 10:00am – 5:00pm on 1st December 2018 (Saturday). The day will be packed with events like S1 Admission Talk (2:00pm – 3:30pm), the 14th Innovative Science Contest, the 2nd Green Innovative Competition, Students' Performances, Subject Displays, Showcasing Student's Work, Special Rooms Open to the Public, Lucky Draw, Booth Games and Guided Campus Tour.

Teachers, parents and students are most welcome to attend our Open Day. Two A3 posters, five A4 posters and fifteen VIP tickets of the Open Day are enclosed. I would be delighted if you could distribute the VIP tickets to students who are interested in joining us on our Open Day. If more VIP tickets are needed, please feel free to contact Ms. YIP at 2578 1745.

Thank you for your kind attention and we look forward to seeing you, your teachers and students on our Open Day.

Yours sincerely,

NG Wang Kee
Principal